

Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

Møtetype	Styremøte	Dato	11.09.17	Neste møte:	9.10.17
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 04	Kl.:	20:00
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 1 av 4

Status: T=tilstede, / DT= delvis tilstede / F=forfall / K= kopi til info / MI = møte ikke / x= innkalt til neste møte / (x) = tilgjengelig neste møte TL=tilstede på lync						
Firma	Fork	Person	e-post	Status	Sendes	Innkalt til neste
Leder	MHD	Mathilde H. Dahl	Styret@trondjord.com	T	X	
Nestleder	KH	Kurt Holien	Styret@trondjord.com	T	X	
Kasserer	FAH	Frank Arne Hansen	Styret@trondjord.com	F	X	
Medlem	SAH	Stein Are Hansen	Styret@trondjord.com	T	X	
Sekretær	TJ	Tonje Jensen	Styret@trondjord.com	MI	X	
Medlem	PGP	Per Gunnar Pettersen	Styret@trondjord.com	T	X	
Vara m/møterett	JKR	Jørn Kjetil Rotnes	Styret@trondjord.com	MI	X	
Vara	SS	Sissel Solbakken	Styret@trondjord.com	MI	X	

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	Referatsaker		
04.01	Referat fra forrige møte Godkjent, ingen kommentarer	TJ MHD	
04.02	«Snakk med ordfører» Avtalt at ordfører kommer til butikken lørdag 7. oktober kl 13-15 for å snakke med folk/være tilgjengelig for spørsmål. <ul style="list-style-type: none"> - Mathilde og Kurt tar i mot dem og forteller litt om bygda med en positiv vinkling. - Butikken har bursdag samme dag og Kurt tar opp på styremøte i butikken ifht andre aktiviteter denne dagen. Butikken tar ansvar for omflytting av møbler, plassering osv. - Info er lagt ut på Tromsø kommunes hjemmesider, på FB på «Oss i Kvalsundet» og butikken sender ut lapper + legger det på FB. 	KH MHD	7.10.17
04.03	Felles høstmøte utviklingslagene Møtet er lørdag 7. oktober kl 12-18 med påfølgende middag. Tema vedtektene til utviklingslagene og hovedstyret. <ul style="list-style-type: none"> - Pga arrangementet «Snakk med ordfører» samme dag har ingen fra utviklingslaget mulighet til å dra på dette møtet. Kurt kommer til å være på styremøtet for hovedstyret som er fra 11-12. Kurt melder fra at ingen fra oss kommer på fellesmøtet - Styret har ingen forslag til endringer av vedtekter, bortsett fra forslag som ble levert inn på fellesmøtet i mars ifht fordelingsnøkkel for for- 	KH	20.09.17

Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	11.09.17		
Møtetype	Styremøte	kl	19.30-21.30	Neste møte:	9.10.17
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 04	Kl.:	20:00
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 2 av 4

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	deling av midler til utviklingslagene og hovedstyret.		
04.04	<p>TV-aksjonen Leder for TV-aksjonen Tromsø, Josefinee Voraa har tatt kontakt med Mathilde for å høre om noen fra utviklingslaget har mulighet til å være områdeleder for Kvaløyvågen og Trondjord under TV-aksjonen.</p> <ul style="list-style-type: none"> - På grunn av at dette er tidkrevende ifht henting og levering av bøsser, samt organisering av bøssebærere har ingen fra styret mulighet til dette, og vi har ingen andre aktuelle å spørre heller. Mathilde gir tilbakemelding til Voraa om dette og om at vi gjerne kan reklamere for TV-aksjonen på vår FB-side. De fleste gir uansett via sms/vipps/nett. 	MHD	20.09.17
04.05	<p>Fellesmøte med Søndre Ringvassøy Ble i vår enige om at vi skulle ta et nytt fellesmøte til høsten om blant annet busstilbudet i bygdene.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Forslag på dato for nytt møte: Onsdag 18. oktober kl 20 i Kårvika. - Mathilde tar kontakt med styret i Søndre Ringvassøy og hører om datoen passer og om de har noen saker - Foreslår å ha møtet i på Søndre Ringvassøy siden sist møte var hos oss. - Forslag til saker: <ol style="list-style-type: none"> 1. Bussforbindelse 2. Fellesaktiviteter for/i bygdene 3. Se på fordeler og ulemper ifht evt sammenslåing av utviklingslagene i et lengre perspektiv 	MHD	26.09.17
04.06	<p>Status oppgaver Virksomhetsplan 2017. med ansvar.</p> <p>Punkt 1. Oppvekstvilkår</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mathilde jobber videre med barnehagesaken. Ble sendt høringsuttalelse til barnehageplan i mai. Er ikke bevilget mer til barnehageutbygging enn det som kom i fjor på den nye økonomiplanen for 2018-2020. Jobbe med å få det inn i budsjettet. - Veilys (nye og knyttet sammen eksisterende) PG har ikke gjort noe i fht saken. Jobber videre med det. <p>Punkt 2. Tilrettelegging boligbygging</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvor kan det bygges, samt eksisterende tomter: Kommunalomt inne i vågen er nå ute for salg. To interessenter. Skulle retakseres i mai. Noen utfordringer i saken ifht prissetting av tomt. Hovedstyret jobber videre med dette, og har kontaktet kommunadvokaten. Utvikling av potensielle tomter i byggeferttet inne i Kvaløyvågen er ikke jobbet mer med - Vågen utvikling – kommunen negativ til nye planer ifht boligbygging fra dem pga bygging i strandsonen. Vi heller ikke positive pga svært tett og stor utbygging. 	<p>MHD</p> <p>PGP</p> <p>KH</p> <p>KH-FAH JKR-TJ</p>	<p>01.11.17</p> <p>09.10.17</p> <p>05.09.17</p>

Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	11.09.17		
Møtetype	Styremøte	kl	19.30-21.30	Neste møte:	9.10.17
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 04	Kl.:	20:00
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 3 av 4

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	<p>Punkt 3. Næringsutvikling – nye næringer?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Havbruk: <ul style="list-style-type: none"> • Salmar har lavdrift nå, men vil være oppe i 10 fast ansatte fra våren med base her. De ønsker å skrive langtidskontrakt ifht leie av lokaler/boliger/kai, men det er lite/ingenting tilgjengelig - Turisme – vinter/sommer <ul style="list-style-type: none"> • Estimat på at det er 80-100000 turister i distriktstromsø i løpet av et år. Kommunen og hovedstyret jobber med tiltak ifht turistskatt for å få tilrettelegging og positive tiltak for bygder og lokalmiljø, som skilting, søppelhåndtering, toalett mv 		
	<p>Punkt 4. FV 65 Tiltak FV</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vindskjerm Risvikhaugen. Stein Are sjekker opp til neste møte med riktig myndighet om de skal rives, settes opp nye osv - Utbedringer Tunell - Rakkenes 	SAH	09.10.17
	<p>Punkt 5. Hjemmeside.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Få hjemmesiden opp. Per-Frank Hansen kan ta saken for 3-5000 kr. Godkjent av styret. Kurt holder dialog med Per-Frank videre. Hører også med han om det går an å få en egen mailkonto for utviklingslagets mailer. - Facebookside er oppe å gå og heter «Oss i Kvalsundet». Alle i styret i utviklingslaget + utviklingslaget til Søndre Ringvassøy er administratorer 	KH	09.10.17
	<p>Punkt 6. tiltak som utviklingslaget kan støtte</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hjertestarter. Mathilde har kontaktet skolen for å høre om det er interessant for dem å drifte en hjertestarter hvis vi kjøper inn. De er positive, men ville vite årlige driftskostnader. Det vil være ca 1000 kr pr år i driftskostnader. Mathilde hører med Trond om det er OK. Hvis Trond sier ja, kjøper vi inn hjertestarter. Kurt sjekker pris og kjøper inn. Det skal holdes kurs, der bør 1-2 fra skolen være med - Tilskudd: <ul style="list-style-type: none"> • Per-Gunnar har ikke fått utbetalt kostnader til blomster i blomsterkasser. Han følger selv opp med Frank-Arne • Nybyggingstilskudd ikke delt ut til Thomas/Tonje, Tor og de som har bygd på Tors tomter. Frank-Arne betaler ut - Skolen har arbeidslivsfag hvor de skal gjøre en del praktisk arbeid. Det har kommet spørsmål om vi kan dekke materialer til benker som skal lages der og settes ut ved lavvoen og evt andre steder der de kan brukes av bygdas befolkning. Utviklingslaget innvilger å støtte med inntil kr 5000 til dette. Det er oppretta konto på Neumann til innkjøp. Kurt holder dialog med skolen ifht dette 	MHD KH PGP FAH	09.10.17 07.11.17 09.10.17
		KH	09.10.17

Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	11.09.17		
Møtetype	Styremøte	kl	19.30-21.30	Neste møte:	9.10.17
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 04	Kl.:	20:00
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 4 av 4

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
04.07	Eventuelt		
	07.01: Valgkrets Trondjord fjernet som valgkrets til stortingsvalget 2017. Følges opp ifht kommunevalget 2019. må få det tilbake som egen valgkrets.	MHD	01.01.19
	07.02 Dumping av masser i Kvalsundet Kurt har sendt brev til kommunen ifht ulovlig dumping/dumping på feil steed av overskuddsmasser fra utvidelse av fartøyled. Er gjort tilsyn fra fylket. Ble stoppet og endret dumpingplass. Venter på svar fra Kystverket, da de er tilbake og dumper på samme plass igjen. Kurt jobber videre med saken.	KH	09.10.17
	07.03 Spillolje Tank som sto ved fiskebruket er fjernet. Vil ha ny. Per Gunnar har tatt saken opp med kommunen. Kommunen har dialog med Remix ifht å få på plass ny tank, men de trenger en nøkkelperson som kan låse opp tanken så man unngår feil bruk. Skal få svar en gang etter 14.09.17	PGP	09.10.17
	07.04 Møtehyppighet Ønske fra Kurt om oftere og kortere møter. Forslag om månedlige møter med en times varighet. Forslag vedtatt. Mathilde kaller inn via outlook for møter fram til og med januar.	MHD	09.10.17

04.12.2017

Mathilde/ referent.

Per-Gunnar Pehr

Sten-Åge Han

Kjetil Han

Frank L Han

Mathilde A Døve